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T r i b u n a  l í i u r e

Carta oberta
al Dr. Garcia-Tornel, President del CoMegi de Metges de Barcelona

Molt distingit company i amie: amb molt de 
gust he llegit el seu article “ Una aclarado” , in
serii en el numero de setembre del nostre B u t -

L L E T Í .

Pel que a mi m’afecta, el fet té tanta poca 
importancia que si vostè no ho hagués hagut de 
prendre com una desatenció, ni hauria contestât; 
però l’atenció que em mereix vostè, el molt il
lustre Président del Conseil de Col-legis, m’obli- 
ga a donar una explicació.

Com haurà notât, la meva afirmació de què 
“ l’Assemblea anava a aprovar unanimement l’o- 
bligatorietat generai” , era condicionada per al cas 
de “ si no estem mal in formats” . Dones bé, la 
meva informació no podia èsser més directa com 
comprèn ; perqué no vaig assi stir a l’Assemblea 
ni tan sois sé, ni m’he preocupat de saber-ho, si 
tenia dret a assistir-hi com a simple espectador; 
i per tant, havia d’ésser per referències.

Les meves informacions foren recollides en 
converses tingudes en el Sindicat, i no amb una 
sola persona, cosa que he volgut comprovar abans 
d’escriure aquesta carta, per assegurar-me que no 
havia estât víctima d’una mala interpretado o 
comprensió; i, efectivament, 110 resulta èsser jo, 
si per a cas, qui ho havia entés malament, sino 
els que m’havien in format.

Ara vostè diu que “ és un error que ha hagut 
de rectificar moites vegades” . A ixò demostra que 
no era jo sol el mal in format, i per tant, m’ale- 
gro d’haver-li donat ocasió per a la rectificació. 
També me n’alegro perqué això em dona ocasió 
de felicitar-lo, així com també al Dr. Pérez Ma
teos— al qual no tinc el gust de conèixer perso- 
nalment— , però que em mereix tots els respec
tes, així com a tots els que hi intervingueren.

A ixi mateix, és una satisfaccio per a mi, el 
que vostè s’hagi dignat de fixar latenció en el 
meu insigni ficant treball, puix que així no li hau- 
ran passat desapercebuts els altres extrems, que 
no tenien altre objecte que el de fixar bé i cridar 
Tatenció sobre els acords presos en la Junta Ge
neral del Collegi, a fi de què se n’enterés tot- 
hom i els tinguessin présents aquells que els ha- 
guessin de fer complir— malgrat no necessitili 
semblants estimuls— , màxim quali es tracti de la 
reforma de Testatili, cosa que suposo haurà d’ha- 
ver de venir, i en les seves derivacions, o sigui 
principalment la implantado de la “ Previsión Na

cional” .
Aprofito molt gustosament aquesta avinentesa 

per a repetir-me seu' afm. amie i company 

q. 1. e. 1. m.

H. PU IG .


